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Jsme hodni odkazu našich 
předků?

celý text na str. 4

Jako dlouhá, čer-
vená nit, táhne se 
našimi dějinami, 
věčná touha po svo-
bodné české zemi. 
Ten okamžik nastal 
právě před 100 lety. 
Jaké nadšení těch 
dnů panovalo v ta-
kové Plzni, a jistě 

i v celé naší zemi, zachytil významný 
spisovatel J. Š. Baar, který v této oblasti žil:

… Dnes, dne 15. října 1918, v úterý 
odpoledne, přinesli dělníci ze Škodovy 
továrny v Plzni a pak z Domažlic zprávu, 
že v Praze je prohlášena samostatnost 
českého národa.

Zaječští stárci a chasa Vás srdečně zvou na tradiční zaječské krojované hody, 
které se konají ve dnech 7. a 8. července 2018 a hodky 14. července 2018.

Zaječské hody

celý text na str. 3

Zaječský košt

celý text na str. 11

Krojované hody jsou jednou z největších 
kulturních událostí v naší obci. Jako každý 
rok se budou konat ve dnech 7. a 8. čer-
vence a hodky 14. července 2018.

Stavění máje proběhne v pátek 6. 7. 2018.

Když 
jsem přišel 
před třiceti 
pěti lety do 
Zaječí, byla 
výstava 
vína a hody 
jednoznač-

ně těmi nejkrásnějšími událostmi roku. 
Vždy jsem tyto dvě události považoval za 
takřka posvátné, a v mých očích to jsou 
jednoznačně ty „kořeny“, které nás tady 
drží a skrze které s hrdostí říkáme, že jsme 
tady doma. V paměti máme černé období, 
kdy se přestaly konat hody. Nikdy mě ale 
nenapadlo, že se obdobná situace může 
vyskytnout i u výstavy vína.
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Druhá a třetí třída plave v Hustopečích Florbal

Návštěva ze Srbska Výlet do Budapešti

Druhý stupeň ZŠ v Hustopečích

Škola v přírodě na návštěvě Olomouce

Páťáci v Zaječí
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Zaječské krojované hody a hodky

Zaječští stárci a chasa

Zaječští stárci a chasa Vás srdečně zvou na tradiční zaječské krojované 
hody, které se konají ve dnech 7. a 8. července a hodky 14. července 2018.

Krojované hody 2018
Pátek 6. 7. 2018
16:30 Stavění máje
19:00 CM sourozenců Osičkových

Sobota 7. 7. 2018
Od 8:00 hodin zvaní spoluobčanů za doprovodu dechové hudby ZLAŤANKA.
V 15:00 hodin se šohaji shromáždí na hodovém place a pod vedením prvního stárka se odtud vydají za doprovodu hudby pro děvčice 
k první stárce, Romaně Žďárské, na ulici Vinařská k domu číslo 484. Následovat bude odchod krojovaného průvodu k obecnímu úřadu 
ulicemi Vinařská a Školní.
16:00 Převzetí hodového práva - krojovaná chasa požádá u obecního úřadu starostku obce o udělení „Zaječského hodového práva“.
16:30 Odchod krojovaného průvodu na hodový plac ulicemi Školní, Hlavní, Sadařská a zahájení hodové zábavy.

Neděle 8. 7. 2018
Od 8:00 hodin zvaní spoluobčanů za doprovodu dechové hudby LÁCARÁNKA.
V 15:00 hodin se šohaji shromáždí na hodovém place pod vedením druhého stárka, odkud se vydají za doprovodu hudby pro děvčice 
k druhé stárce, Valérii Veselé, na ulici Domky k domu číslo 531. Odtud odejde krojovaný průvod ulicemi Domky, Dolní, Dlážděná a Školní 
na hodový plac.
16:00 Zahájení hodové zábavy.
24:00 Slavnostní předání hodů starým stárkům.

Hodky 2018
Sobota 14. 7. 2018
V 17:30 hodin se šohaji shromáždí na hodovém place a pod vedením třetího stárka se za doprovodu dechové hudby SOKOLKA vydají pro 
děvčice k třetí stárce, Monice Hlávkové, na ulici Požární k domu číslo 420. Krojovaný průvod půjde ulicemi Požární, Šakvická, Hlavní 
a Sadařská na hodový plac.
18:30 Zahájení hodkové zábavy.
24:00 Tradiční půlnoční překvapení.

Trasa krojovaných průvodů může být lokálně upravena. Vstupné na hodovou zábavu je 100,– Kč.

Stárci a chasa:

1. pár - Lukáš Tišnovský, Romana Žďárská

2. pár - Patrik Studený, Valérie Veselá

3. pár - Matěj Kuba, Monika Hlávková

4. pár - David Novák, Karolína Balášová

5. pár - Jakub Gajda, Andrea Kučerová

6. pár - Štěpán Sigmund, Klára Kleinová

7. pár - Daniel Janoušek, Valérie Zimmermannová

8. pár - Paolo Isajský, Denisa Kleinová

9. pár - Dušan Létal, Sabina Létalová

10. pár - Sebastián Herůfek, Lenka Valentová

11. pár - Aleš Víteček, Soňa Valentová
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Jsme hodni odkazu našich předků?

Lidka Létalová

Jako dlouhá, červená nit, táhne se našimi dějinami, věčná touha 
po svobodné české zemi. Ten okamžik nastal právě před 100 lety. 
Jaké nadšení těch dnů panovalo v takové Plzni, a jistě i v celé naší 
zemi, zachytil významný spisovatel J. Š. Baar, který v této oblasti žil:
… Dnes, dne 15. října 1918, v úterý odpoledne, přinesli dělníci ze 

Škodovy továrny v Plzni a pak z Domažlic zprávu, že v Praze je 
prohlášena samostatnost českého národa. Plzeň a Domažlice že 
pořádají slavnostní průvody. Na tu blahou, toužebně očekávanou 
zvěst vyvěsili hned jednotliví uvědomělí občané prapory, jako mlynář 
Tauer, rolník Beneš. Purkmistr Hecht ihned objednal hudební kapelu, 
iluminoval (osvětlil) radnici a večer v půl 8. hodině ohromný průvod 
v čele s hudbou, procházel městečkem, zastavil se u radnice, kde se 
zpívala národní hymna, Kde domov můj „ a na vyzvání promluvil jsem 
před radnicí toto :,Drazí přátelé! Jako člen české obce spisovatelské, 
byl jsem požádán, abych promluvil k vám několik upřímných slov. 
Mistr české poezie, Jan Neruda, ve svých Kosmických písních volá 
k národu:

Nuž hlavu vzhůru, národe,
k nebi ty zvedni očí
jsou tam i malé hvězdičky,
kol nichž se velké točí!
My, drazí rodáci, náš národ je takovou malou hvězdičkou, kolem 

které točí se dnes velké národy. Udeřila hodina našeho vykoupení, 
naší svobody. V této osudové chvíli je nutno, aby celý národ stál 
v jednom šiku, abychom zapomněli na všecko, co nás dělí - ale na 
to mysli měli, co nás pojí….tolik z pamětí J. Š. Baara.

Oficiálním dnem vyhlášení Československa, 28. října 1918, začala 
nová kapitola našich dějin. Nastaly nelehké, pro mnohé bolestné změny, 
které bylo nutno uskutečnit. V prosinci 1918 byly zrušeny šlechtické 
tituly. V dubnu 1919 počala Pozemková reforma zabráním půdy 
šlechtě, velkostatkářům a církvi, za kterou dostali od státu zaplaceno, 
ponecháno jim bylo 150 - 250 ha. Největšími majiteli půdy u nás byli 
Schwarzenbergové. Vlastnili 248 000 hektarů pozemků. Zabraná 
půda přešla na stát, ten ji pak přiděloval rolníkům - bezzemkům 
nebo československým podnikům. Prezident Masaryk moc dobře 
věděl - podělí-li rolníky půdou, ti se budou moci na půdě uživit a tím 
se předejde sociálním nepokojům, které by mohly v případě krize 
nastat. Významnou osobností té doby byl i finančník, národohospodář 
JUDr. Jaroslav Preiss. Byl ředitelem Živnostenské banky, která byla 
založena r. 1868, jako první, ryze česká banka. Tento muž požíval 
plnou důvěru TGM. Jeho slova, z počátku vzniku Československa, 
byla jasnou vizí, kam má směřovat naše svobodná země:,V novém 
státě musí být čeští podnikatelé pány! Cizí kapitál jen v omezené 
míře. Zisku z výroby na našem území musí být využíváno k pod-
nikání v českých zemích. “Taktéž prohlásil…jestliže Češi chtějí 
hrát rovnocennou roli s rakouskými Němci, nestačí jim kulturní 
emancipace, ale musejí získat hospodářskou moc!“ Za zmínku stojí, 
že před rozpadem Rakousko - Uherska pracoval J. Preiss jako šéf 
úvěrového oddělení právě v Živnostenské bance. Během 1.sv. války 
se postavil proti poskytování úvěrů válčícímu Rakousku, za což byl 
zatčen za velezradu, ohrožen trestem smrti. Díky amnestii v r. 1917 
se dostal z vězení. Z pozice ředitele Živnostenské banky v mladém 

Československu, odmítl inflační politiku hazardující s cizími svěře-
nými prostředky, odmítl vládní návrh pomoci zkrachovalým bankám. 
Dalším významným počinem z počátku našeho státu, byla schválená 
osmihodinová pracovní doba, podpora v nezaměstnanosti a systém 
soc. a zdravot. pojištění, což nás stavělo po bok vyspělých zemí.

Díky těmto moudrým lidem, jejichž jména upadají v zapomnění, se 
naše,První republika“ dostala na světovou úroveň. Republika neměla 
žádný dluh, dokonce jsme několika státům peníze půjčovali, i přesto, 
že jsme stát,malý“ na mapě Evropy. Tehdy naše zakladatele státu ani 
v nejmenším nenapadla myšlenka, že zůstaneme na,periferii Evropy.“ 
A jaký byl pohled našeho prezidenta Masaryka na naši,malou zemi?“ 
Říká:,My nejsme horší než kterýkoli národ ve světě, a v některých 
věcech jsme i lepší - i v cizině to už začínají vidět. To nevadí, že jsme 
národ malý - má to i své přednosti, můžeme se líp znát a žít intimněji, 
můžeme se víc cítit doma. Ale je veliká věc, když malý národ mezi 
velkými nezůstane pozadu a má podíl na práci k vyšší lidskosti. I my 
chceme zvonit na zvonici světa! Jako malý národ musíme dělat víc 
než jiní a být šikovní ale kdyby na nás někdo šel s násilím, tož se 
nedat… Nedat se, to je všecko.“ Karel Čapek nám v Hovorech s TGM 
zachytil i další momenty Masarykova života.,Říkalo se o mně, že 
jsem socialista,“ mluví dál Masaryk,a tenkrát slovo socialismus bylo 
pro buržoazii a inteligenci strašákem. A můj socialismus - přeji si 
aby nebylo bídy, aby všichni lidé slušně žili prací a v práci. V rov-
nost - rovnost naprostou nevěřím. Vždycky byli a budou jednotlivci, 
kteří svým nadáním a nekontrolovatelným shlukem okolností víc 
dovedou a víc dosáhnou… Vyšší nadání a takzvané štěstí neopravňují 
k vykořisťování méně nadaných a méně šťastných.“ A jak vidí TGM 
politiky?,Politik, má-li vést, potřebuje znalosti lidí - jaképak vedení, 
když nevidí do lidí? Tož pravda - halda vysvědčení ještě nezaručuje 
vzdělanost a dokonce nenahrazuje přirozené nadání. Připomínám 
nezapomínat na požadavek mravní - učenost, doktorské zkoušky 
a tituly nezaručují slušnost, čestnost ani statečnost.“

Hlavou mi prolétla myšlenka, vyřčená již v úvodu - Jsme hodni 
odkazu našich předků? Jak by se asi prezident Masaryk tvářil, kdyby 
se nyní probudil? Jako bych slyšela,Tož za toto bojovali vlastenci, 
legionáři a obyčejní lidé?“ Jistě by chtěl vědět, kdo vlastní a kde jsou 
ty české továrny, hutě, textilky, cukrovary, banky, malí živnostníci? 
A kde a čí je ta, kdysi česká půda, základ obživy našeho lidu v případě 
nenadálých událostí? Vždyť ani ta ryze česká Živnostenská banka 
nepřežila. Není žádným tajemstvím, že nám tady roste novodobá 
šlechta, vlastnící ohromná množství pozemků. Zajímá Vás to, pane 
prezidente Masaryku? Netrapte se. Vždyť tu máme zákon na ochranu 
osobních údajů, což znamená, prodává-li stát či obec někomu půdu, 
nesmí veřejně uvést jeho jméno. Tak jaká pak veřejná kontrola. A to 
Vaše heslo - Nebát se a nekrást - ta dlouhá doba sta let, ta ho lehce 
obrousila, takže 
z něj zůstalo: Nebát 
se krást. A kam 
bu d e  s m ě ř ova t 
naše země? O tom 
se, pane prezidente, 
rozhoduje někde 
daleko, tak daleko, 
kde o české slovo 
ani nezavadíte. Jak 
tvrdíte, pane prezi-
dente Masaryku, po-
litik by měl povinně 
studovat historii 
svého národa, aby 
neopakoval chyby 
minulosti, za které 
je třeba draze platit.
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Z jednání Zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 
8. 3. 2018

ZO schválilo:
- prodat pozemek a podepsat kupní smlouvu na pozemek p.č. 3186/47 
o vým. 135 m2 za 100 Kč/m2 bez DPH
- prodat pozemek a podepsat kupní smlouvu na pozemek p.č. 5065/225 
o vým. 678 m2 za 350 Kč/m2 + 21 % DPH
- prodat pozemek a podepsat kupní smlouvu na nově vzniklý 
pozemek p.č. 1871/110 o vým. 25 m2 za 100 Kč/m2 + 21 % DPH
- prodat pozemek a podepsat kupní smlouvu na nově vzniklý 
pozemek p.č. 5065/232 o vým. 25 m2 za 100 Kč/m2 + 21 % DPH
- zveřejnit záměr prodat část pozemku p.č. 2883/35 o vým. cca 200 
m2 od 100 Kč/m2 bez DPH
- zveřejnit záměr prodat část pozemku p.č. 2883/36 o vým. cca 185 
m2 od 100 Kč/m2 bez DPH
- zveřejnit záměr prodat pozemek p.č. st. 313/1 o vým. 154 m2 
(zahrada k RD na ul. Dlážděná) od 100 Kč/m2 bez DPH
- zveřejnit záměr prodat část pozemku p.č. 4855/203 o vým. cca 5 
m2 (na stavbu plotu u novostavby RD na ul. Dlážděná) od 100 Kč/
m2 + 21 % DPH
- zveřejnit záměr prodat část pozemku p.č. 3282/1 o vým. cca 350 
m2 (kolem RD na ul. Pod Vodojemem) od 100 Kč/m2
- opětovně zveřejnit záměr prodat stavební pozemek p.č. 5065/206 
o vým.637 m2 (v lokalitě „Nová Sadařská“) za 350 Kč/m2 + 21 
% DPH
- opětovně zveřejnit záměr prodat stavební pozemek p.č. 5065/226 
o vým. 660 m2 (v lokalitě „Nová Sadařská“) za 350 Kč/m2 + 21 
% DPH
- prodloužení termínu podpisu Smlouvy o převodu vlastnictví 
k nemovité věci na pozemek p.č. 5065/215 nejpozději do 30. 4. 2018
- zřídit Fond financování obnovy vodovodů a kanalizací obce Zaječí
- Statut fondu financování obnovy vodovodů a kanalizací obce Zaječí
- uzavřít Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
č. 1030037801/001 na pozemcích p.č. 5013/118, 5013/171, 5013/190, 
1871/12, 1871/84, 1871/23 a 1844/31 mezi Obcí Zaječí a E.ON 
Distribuce a.s. za jednorázovou úplatu 72.100 Kč + 21 % DPH
- uzavřít Smlouvu o zřízení věcného břemene č. HO-014330046762/001 
na pozemku p.č. 3282/1 mezi Obcí Zaječí a E.ON Distribuce, a.s., 
za jednorázovou úplatu 5.000 Kč + 21 % DPH
- uzavřít Smlouvu o zřízení věcného břemene č. HO-014330047057/001 
na pozemku p.č. 3097/66 mezi Obcí Zaječí a E.ON Distribuce, a.s., 
za jednorázovou úplatu 5.000 Kč + 21 % DPH
- poskytnout SK Zaječí. z.s. dotaci ve výši 20.000 Kč na Soustředění 

přípravek
- uzavřít Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 
obce Zaječí ve výši 20.000 Kč mezi Obcí Zaječí a SK Zaječí. z.s.
- poskytnout SK Zaječí. z.s. dotaci ve výši 240.000 Kč na provoz 
a údržbu areálu a výdaje související s chodem klubu
- uzavřít Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 
obce Zaječí ve výši 240.000 Kč mezi Obcí Zaječí a SK Zaječí. z.s.
- poskytnout Jezdeckému chovatelskému klubu Zaječí dotaci ve 
výši 10.000 Kč na pořízení maringotky
- uzavřít Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 
obce Zaječí ve výši 10.000 Kč mezi Obcí Zaječí a Jezdeckým 
a chovatelským klubem Zaječí
- poskytnout Mysliveckému spolku Zaječí – Nové Mlýny dotaci 
ve výši 80.000 Kč na krmivo pro zvěř a opravy a vybudování 
mysliveckých zařízení
- uzavřít Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 
obce Zaječí ve výši 80.000 Kč mezi Obcí Zaječí a Mysliveckým 
spolkem Zaječí – Nové Mlýny
- rozp. opatření č. 1/2018 ve výši příjmů: 162.600 Kč, výdajů: 536.500 
Kč a financování: 373.900 Kč

ZO zamítlo:
- zveřejnit záměr prodat část pozemku p.č. 3097/84 o vým. cca 120 
m2 s tím, že bude pokračovat současný nájemní vztah
- zveřejnit záměr prodat část pozemku p.č. 2883/30 o vým. cca 2347 
m2. Jedná se o pozemek pod stávající střelnicí
- zveřejnit záměr prodat část pozemku p.č. 2883/34 o vým. cca 18 m2
- zveřejnit záměr prodat pozemek p.č. 5020/138 o vým. 10 346 m2
- zveřejnit záměr prodat pozemek p.č. 5013/163 o vým. 489 m2 
z důvodu existence platné nájemní smlouvy
- zveřejnit záměr prodat pozemek p.č. 1898/52 o vým. 819 m2 
z důvodu navržení změny využití pozemku v novém územním 
plánu a z důvodu realizace opatření ÚSES 2 na části pozemku
- zveřejnit záměr prodat pozemek p.č. 3186/27 o vým. 38 m2, neboť 
se jedná o přístupovou cestu k sousední nemovitosti
- zveřejnit záměr prodat pozemek p.č. 5065/172 o vým. 1367 m2. 
Jedná se o zemědělský pozemek a tyto ZO prozatím prodávat nehodlá
- zveřejnit záměr prodat pozemek p.č. 5065/173 o vým. 694 m2 
z důvodu dřívějšího rozhodnutí ZO neprodávat zemědělské pozemky
- zveřejnit záměr prodat pozemky p.č. 735/4 o vým. 976 m2, p.č. 
735/3 o výměře 1732 m2 a p.č. 748/4 o výměře 653 m2

ZO vzalo na vědomí:
- informaci ke stavu dešťové kanalizace na ul. Hlavní

Z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 
17. 5. 2018

ZO schválilo:
- prodat část pozemku a podepsat kupní smlouvu na část pozemku 
p.č. 2883/35 o vým. cca 200 m2 za 100 Kč/m2 bez DPH
- prodat část pozemku a podepsat kupní smlouvu na část pozemku 
p.č. 2883/36 o vým. cca 185 m2 za 100 Kč/m2 bez DPH
- prodat pozemek a podepsat kupní smlouvu na pozemek p.č. st. 
313/1 o vým. 154 m2 za 100 Kč/m2 bez DPH
- prodat pozemek a podepsat kupní smlouvu na část pozemku p.č. 
4855/203 o vým. cca 5 m2 za 100 Kč/m2 + 21 % DPH
- prodat pozemek a podepsat kupní smlouvu na část pozemku p.č. 
3282/1 o vým. cca 350 m2 za 100 Kč/m2 bez DPH
- prodat pozemek a podepsat kupní smlouvu na pozemek p.č. 5065/206 
o vým. 637 m2 za 350 Kč/m2 + 21 % DPH
- prodat pozemek a podepsat kupní na prodej pozemku p.č. 5065/226 
o vým. 660 m2 za 350 Kč/m2 + 21 % DPH
- zveřejnit záměr prodat část pozemku p.č. st. 818 o vým. cca 85 

m2 od 100 Kč/m2 bez DPH
- zveřejnit záměr prodat pozemky - pozemek p.č. 735/3 o vým. 1732 
m2, pozemek p.č. 735/4 o vým. 976 m2 a pozemek p.č. 748/4 o vým. 
653 m2 od 100 Kč/m2 + 21% DPH.
- Plán rozvoje sportu na rok 2018 - 2025
- Souhlas obce Zaječí k získání hypotečního úvěru (bude poskytován 
stavebníkům v lokalitě „Nová Sadařská“)
- uzavřít Smlouvu č.: 1030043705/002 o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene na pozemku p.č. 5013/117 mezi Obcí Zaječí a E.
ON Distribuce a.s. za jednorázovou úplatu 5 000 Kč + 21 % DPH
- uzavřít Smlouvu č.: 1030043521/002 o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene na pozemcích p.č. 3097/16, 3097/86, 4764/1 mezi 
Obcí Zaječí a E.ON Distribuce a.s. za jednorázovou úplatu 5 000 
Kč + 21 % DPH
- uzavřít Smlouvu o zřízení pověřence (DPO – data protection officer) 
pro ochranu osobních údajů dle Nařízení Evropského parlamentu 
Rady EU 2016/679 ze dne 27. dubna 2016 o ochraně fyzických osob 
v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o volném pohybu 
těchto údajů mezi DSO Mikroregion Hustopečsko a Obcí Zaječí.
- poskytnout Základní škole Zaječí dotaci do výše 12 500 Kč na 
Výměnný pobyt – Česko - Srbsko.
- uzavřít Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 
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Investiční akce obce:

Jana Hasilíková

- Realizace opatření ÚSES 1. část – cílem je revitalizace a obnova 
některých částí územního systému ekologické stability. Budou 
odstraněny invazní druhy, vysázeny nové dřeviny a stromy, zaklá-
dány nové trávníky. Akce bude realizována z dotace Ministerstva 
životního prostředí.

Již proběhla výsadba stromů třešní (podél komunikace II/425 
směrem k vodárně) a lip (podél části objízdné komunikace od a.s. 
Prozapo směrem k Vinařství Vajbar).
- Realizace komunikace a inženýrských sítí pro obytnou zástavbu 

v Zaječí – tato akce se blíží do finále. Termín ukončení prací byl 
původně do konce června, z důvodu zpoždění přeložení sloupů VN 
a NN, které provádí společnost E.ON, se počítá s ukončením akce 
do konce prázdnin.
- Hřbitov – bylo vybudováno 12 urnových hrobů a opravena část 

hřbitovní zdi.
- Stavební úpravy sokolovny na kulturní sál a související úpravy 

okolí – práce na projektu jsou delší, než se původně předpokládalo. 
Rádi bychom, aby rekonstrukce byla zahájena v letošním roce.

- Nový územní plán obce Zaječí – dle předpokladu by měl být 
hotov do konce roku 2018.
- Zpevnění povrchu ulice Pod Vodojemem – stavba by měla být 

zahájena v letošním roce. Čekáme na přeložku sloupu VN, který je 
v trase komunikace.
- Lokalita Písečník – pokračujeme v přípravě projektu na ukládání 

odpadu v lokalitě Písečník. Je to zdlouhavý proces, ale takový je 
postup, nejdříve bylo nutno vypracovat Rizika ukládání odpadu 
a rekultivace skládky v lokalitě Písečník. Povolení pro ukládání 
odpadů obec získá nejdříve koncem roku 2018.
- Rekonstrukce chodníků na ulici Školní – obec má podanou žádost 

o dotaci ze SFDI. Zatím není známo, zda-li dotaci získáme. Práce 
bychom chtěli zahájit v měsíci srpnu. V případě, že dotaci nezískáme, 
je na rozhodnutí ZO, zda chodníky vybuduje obec z vlastních 
finančních zdrojů. Pro roky 2019 a 2020 se počítá s budováním 
chodníků a rekonstrukcí vozovek na ul. Dlážděná, Hlavní, Vinařská…
- Sanace opěrné zdi u myslivecké chaty – práce budou zahájeny 

v červenci.
- Ocelový přístřešek ve fotbalovém areálu – v průběhu prázdnin 

máme v plánu na hřišti vybudovat ocelový přístřešek před kabinami 
a částečně kolem tanečního placu.

Zaječí do výše 12 500 Kč mezi Obcí Zaječí a Základní školou Zaječí.
- účetní závěrku obce Zaječí za rok 2017.
- Závěrečný účet obce za rok 2017 s vyjádřením souhlasu s celoročním 
hospodařením obce bez výhrad.
- Rozpočtové opatření č. 2/2018 ve výši příjmů: 2 229 500 Kč, výdajů: 
1 803 700 Kč a financování: - 425 800 Kč
- poskytnout zaječským stárkům a chase dotaci do výše 25 000 Kč 
na přípravu akce – Hody 2018
- uzavřít Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 
obce Zaječí do výše 25 000 Kč mezi Obcí Zaječí a zaječskými 
stárky a chasou.
- poskytnutí garance Obce Zaječí stárkům a chase Zaječí při pořádání 
tradičních krojovaných hodů v roce 2018 v případě nepříznivého 
počasí

- zadat vypracování projektu na rekonstrukci dešťové kanalizace 
na ul. Hlavní
ZO zamítlo:
- zveřejnit záměr prodat část pozemku p.č. 2883/30 o vým. cca 
1 200 m2. Jedná se o pozemek - stávající střelnice
- zveřejnit záměr prodat pozemek p.č. 1792/9 o vým. 14 m2 z důvodu 
zpřístupnění sousedních pozemků
- zveřejnit záměr prodat pozemek p.č. 3283/6 o vým. cca 35 m2, 
jelikož tento pozemek slouží všem občanům bydlících v BD
- zveřejnit záměr prodat pozemek p.č. 5927 o vým. 133 m2 a část 
pozemku p.č.4855/184 o vým. cca 75 m2 (na výstavbu parkoviště na 
ul. Sadařská) z důvodu, že by zde vznikla vybudováním parkoviště 
nepřehledná křižovatka
- zveřejnit záměr prodat část objektu č.p. 408

Zpráva z činnosti Rady obce Zaječí za období 
leden – červen

RO schválila:
- zaslat vyjádření ke Studii proveditelnosti železničního uzlu Brno: 
Obec Zaječí podporuje zachování železniční stanice pro integrovanou 
dopravu JMK v centru města Brna - varianta B – Petrov
- vybudovat na místním hřbitově nová hrobová (urnová) místa, 
chodník a opravit část hřbitovní zdi
- uzavřít Smlouvu o přeložce vodovodu na ul. Školní mezi spol. 
Vodovody a kanalizace Břeclav, a.s. a Obcí Zaječí
- uzavřít smlouvu s vítězným uchazečem na Realizaci opatření 
ÚSES 1. část, k.ú. Zaječí (založení LBC 7,8,9,10, LBK 5b) se spol. 
KAVYL, spol. s r.o., (výsadba stromů v k.ú. obce)
- uzavřít Smlouvu o přeložce zařízení distribuční soustavy mezi Obcí 
Zaječí (žadatel) a E.ON Distribuce, a.s. na ulici Pod Vodojemem
- uzavřít Smlouvu o dílo mezi spol. Stavby Rufa s.r.o. a Obcí Zaječí 
na realizaci Oprav studní a ručních čerpadel
- objednat šikmý letecký snímek obce Zaječí
- zadat vypracování PD na vybudování ocelového přístřešku na 
fotbalovém areálu Ing. Václavu Cichrovi
- uzavřít smlouvu na nákup traktoru se společností SYNPRO s.r.o.
- přijmout do pracovního poměru na pozici – Správce obecního 
majetku a sportovně kulturního areálu pana J. V.
- vydat souhlasné stanovisko spol. VaK Břeclav k provádění 
stavebních prací na akci Zaječí – ul. Školní, oprava vodovodu 
v délce cca 580 m
- uzavřít Příkazní smlouvu na TDS na stavbu Komunikace 
a inženýrské sítě pro obytnou zástavbu v k.ú. Zaječí s Ing. Janem 
Maisnerem

- vydat souhlasné stanovisko k realizaci stavby VDJ Zaječí – VDJ 
Velké Pavlovice, přívodní řad – oprava vodovodu
- uzavřít nájemní smlouvu se spol. Jednota, spotřební družstvo 
Mikulov na nebytové prostory v budově č.p. 408 o výměře cca 98 
m2, v Zaječí
- účetní závěrku ZŠ Zaječí a převod výsledku hospodaření za rok 
2017 do rezervního fondu ve výši 61.403,97 Kč a do fondu odměn 
ve výši 30.000 Kč
- účetní závěrku MŠ Zaječí a převod výsledku hospodaření za rok 
2017 ve výši 51.390,28 Kč do rezervního fondu

RO vzala na vědomí:
- Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření za r. 2017 Obce 
Zaječí, okr. Břeclav
- doplnění regulativ k výstavbě RD v lokalitě nové zástavby - každý 
stavebník musí mít na svém pozemku retenční nádrž na dešťovou 
vodu o velikosti min. 3 m3
- zprávu PČR, Územní odbor Břeclav, obvodní oddělení Hustopeče 
o bezpečnostní situaci na teritoriu OO PČR Hustopeče za období 
r. 2017

RO pověřuje:
- starostku k zaslání objednávky na administraci a organizaci 
zadávacího řízení na akci Chodník – ul. Školní, Zaječí společnosti 
Agentura K1 s.r.o. Břeclav
- místostarostu a starostku obce k přípravě výzev na VZMR - Projekt 
na dešťovou kanalizaci – ul. Hlavní, Zaječí a Vybudování přístřešku 
ve fotbalovém areálu v Zaječí
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Z dění v základní škole

Mgr. Lenka Němetzová

S tímto školním rokem jsme se tradičně rozloučili Školní akademií, 
která se uskutečnila ve čtvrtek 28. června 2018 v 17 hod. v tělocvičně 
ZŠ. A jaký byl? Plný nových zážitků!
Ve škole se samozřejmě hlavně učíme, ale také se zapojujeme do 

rozmanitých sportovních aktivit. Na 2. stupni proběhl turnaj ve 
florbale a basketbalu. Soutěžilo se i ve skoku do výšky, přespolním 
běhu a ve střelbě ze vzduchovky. Žáci 2. a 3. třídy absolvovali 
plavecký výcvik v bazénu v Hustopečích. Vybraní žáci 6. třídy (A. 
Duchanová, V. Robošová, N. Havlena, K. Ptačovský) se zúčastnili 
okrskového kola Dopravní soutěže mladých cyklistů v Hustopečích 
a umístili se na výborném 3. místě. Páťáci vyjeli do Brna na „Expedici 
Evropa“ pořádanou Eurocentrem Brno. Pod hradem Špilberk řešili 
úkoly týkající se evropského kulturního dědictví, Evropské unie 
a jejich členských států.
Ani o kulturní zážitky v letošním školním roce nebyla nouze. 

Žáci navštěvující školní sbor a žákyně 8. třídy si pod vedením paní 
učitelky Karafiátové připravili nejen pro ostatní spolužáky hudební 
představení Tisíc a jedna nota. Žáci 1. – 3. třídy navštívili v Divadle 
Bolka Polívky představení O pokladu ve mlýně. Cestou do Brna ještě 
shlédli výstavu „Společenský život hmyzu“ v Ekocentru ve Velkých 
Pavlovicích. Páťáci a šesťáci navštívili v Brně výukový program 
o Leošovi Janáčkovi, žáci 2. stupně zase program o Jaroslavu Seifertovi 
v Městské knihovně v Hustopečích. Vyrazili i do Mikulova, kde se 
v místní synagoze seznámili s historií židovské komunity. Žáci od 1. 
do 9. třídy soutěžili ve školním kole recitační soutěže a ti nejlepší se 
zúčastnili okresního kola recitační soutěže Dětská scéna v Břeclavi. 
Trojice žáků (M. Pokorná, F. Józsa, N. Mašková) reprezentovala 
naši školu v krajském kole pěvecké soutěže Karlovarský skřivánek 
v Brně. Odbornou porotu nejvíce oslovila M. Pokorná, která ve velké 
konkurenci dětí z celého Jihomoravského kraje obsadila krásné 
třetí místo.
V dubnu jsme oslavili Den Země. Vyučování bylo zaměřeno na 

environmentální výchovu a v poslední vyučovací hodině jsme 
společně uklízeli okolí školy.

Slavili jsme také Den dětí. 1., 2. a 3. třída vyrazila do Lednice 
na výukový program. V krásném prostředí zámecké zahrady se 
žáci dozvěděli zajímavé informace z vodní říše, včetně chytání ryb. 
Druhá skupina se zase v renovovaných zámeckých stájích seznámila 
s chovem lichtenštejnských koní. Čtvrťáci a páťáci si společně vyšli 
k rozhledně Dalibor a celý druhý stupeň zamířil přes Maják do Přítluk. 
Na konci června jsme vyrazili na dva dny do Budapešti.
Ve škole se stále něco děje, aktuální informace najdete na webových 

stránkách školy www.zszajeci.cz.

Návštěva známého rybáře a cestovatele Jakuba Vágnera očima 
žáků sedmé třídy
M. Homola, O. Hassmann

27. února na-
vštívil naši ško-
lu nejslavnější 
rybář v Česku 
Jakub Vágner. 
Vyprávěl nám 
o svých cestách 
v Amazonii, na 
Sibiři, v Africe 

a v různých dalších zemích. Ukazoval nám svoje úlovky, kterých 
bylo tolik, že je lze těžko spočítat. Nejvíc nás zaujala ryba jménem 
Arapaima. Tahle ryba má velké zuby, mohutnou čelist a je velmi 
nebezpečná. Také nám vyprávěl o svém pobytu v deštném pralese 
v Amazonii a o tom, jaký problém představuje kácení pralesů. Přidal 
i historku o tom, mu museli na Sibiři počůrat nos, aby mu neumrzl. 
Jakub je velmi zajímavý člověk a je skvělé, že přijel zrovna k nám. 
A doufáme, že přijede znovu.

M. Brandeiská, I. Stojanova

27. února navštívil naši školu rybář a cestovatel Jakub Vágner, 
který natáčí i pro americké kanály o cestování. Přednášel o ekologii 
a o svých zážitcích z cest okolo celého světa. Dozvěděli jsme se, že 
v Amazonii kácí lesy a kvůli tomu zvířata přicházejí o místo, kde 
žijí, a proto se skrývají hluboko v lesích, protože se skrývají před 
lidmi. A bojí se chodit k lagunám kvůli lidem, kteří ničí jejich 
přirozené prostředí. Také jsme se dozvěděli něco o domorodcích, 
kteří tam žijí. Například že zvířata nezabíjí bezdůvodně, ale vždycky 
si řeknou, proč zrovna to určité zvíře zabijí. Myslíme, že by si lidé 
z těch domorodců měli vzít příklad, protože většina lidí žijících ve 
městech nepřemýšlí nad častým a bezdůvodným zabíjením zvířat.

Zápis do 1. třídy
Mgr. Alena Medková

Čtvrtek 12. dubna se stal pro 17 předškoláků dnem slavnostním. 
Přišli k zápisu do 1. třídy. Celá škola byla vyzdobena pracemi našich 
žáků na téma „Na hradech a zámcích“. Předškoláci za doprovodu 
paní učitelek a rodičů procházeli stanovišti, kde hravou formou 
plnili nejrůznější úkoly: stavěli hrad z kostek, hledali klíč ke hradu, 
zavazovali princeznin střevíček, pomáhali najít cestu rytíři z bludiště, 
počítali okna a dveře hradu, hledali 5 rozdílů na obrázcích rytířů 
a hradů a kreslili obrázek princezny nebo krále. Na každém stanovišti 
získali razítko rytíře na pamětní list s erby a obrázek, který jim 
rodiče svázali do knížečky. Jako odměna na každého čekala stužka, 
dáreček i něco sladkého na zub. Děti byly moc šikovné a my se na 
ně těšíme příští školní rok v 1. třídě!

- Obecní studny – bylo opraveno 10 studní včetně čerpadel. Studny 
jsou funkční, lze je využít na zalévání, je to pouze užitková voda.
- Projekt na rekonstrukci dešťové kanalizace na ulici Hlavní – 

v současné době začínají práce na daném projektu.

Obec Zaječí má na svých účtech cca 54 mil. Kč. V souvislosti 
s touto závratnou částkou by občané mohli položit otázku: Proč se 
nestaví a nezvelebuje obec, když máme tolik peněz? Odpověď je 
jednoduchá. V současné době je naplánováno několik investičních akcí, 
avšak stavby brzdí zdlouhavá administrativní náročnost (projekty, 
výběrová řízení, stavební povolení, součinnost dotčených orgánů…), 
která je bohužel časově náročná.

Akce jiných investorů:
- SPÚ Břeclav – Polní cesta Okružní - stále čekáme na zahájení 

zpevňování polních cest.
- Vak a.s. – Zaječí, ul. Školní – oprava vodovodu
Stavba bude realizována od července do konce září 2018, dojde 

k výměně azbestového potrubí za plastové (od domu čp. 38 po dům 
čp.3). Trasa vedení opravy bude zveřejněna na obecní vývěsce a na 
webu obce.
- JMKÚ - SÚS - Rekonstrukce komunikace II/425 v k.ú. Zaječí 

je naplánovaná na rok 2019, jedná se o úsek od státní silnice po 
křižovatku na Přítluky. Rekonstrukce měla být zahájena v letošním 
roce, z důvodu nezískání dotace je termín zahájení přesunut z roku 
2018 na rok 2019. Současně s touto akcí by měla být provedena 
i rekonstrukce dešťové kanalizace na ulici Hlavní.
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Škola v přírodě na Dolní Moravě 2018

Mgr. Alena Medková – vedoucí ŠvP

Po dvou letech se 65 dětí 1. – 5. třídy ZŠ zúčastnilo ve dnech 
11. – 15. června školy v přírodě v hotelu Sněžník na Dolní Moravě 
v Jeseníkách. Paní učitelky Jaroňová, Medková, Juřenová, Schmalzová, 
Harmáčková a vychovatelé Jakub Zájeda a Marek Rotter pro ně 
připravili zábavný program plný her a soutěží na téma „BARVY 
DUHY“. Také přednáška o přírodě člena horské služby byla zajímavá. 
Všichni jsme se učili a zpívali písničku o duze.

V areálu se nachází mnoho zážitkových i adrenalinových atrakcí. 
Některé z nich žáci dle zájmu navštívili – byla to Stezka v oblacích, 
na kterou jsme vyjeli lanovkou, Mamutíkův vodní park, skákací 
hrad, trampolíny, naučnou stezku s dřevěnými sochami, pevnost 
Hůrku a vojenské muzeum v Králíkách. Cestou jsme se zastavili 
v historickém centru Olomouce a viděli i orloj.

Za vst ř ícnost  dě -
k ujeme ma n želů m 
Štef kovým z hotelu 
Sněžník. Poděkování 
pat ř í také rodičům, 
kteří dětem nakoupili 
odměny za soutěže 
nebo přispěli finanční 
částkou. Děkujeme také 
obecnímu úřadu, který 
dětem zaplatil dopravu.

Byl to hezky prožitý 
týden.

Mezinárodní spolupráce se základní školou Sava 
Munćan ze Srbska

Mgr. Silvana Karafiátová

V tomto školním roce navázala Základní škola ze Zaječí mezinárodní 
spolupráci se Základní školou Save Munćana z Kruščice. V této obci 
žije početná česká menšina. Ve škole mají místní děti 
možnost naučit se základy českého jazyka a literatury. 
Téměř polovina dětí má české kořeny a chodí na výuku 
českého jazyka. Ředitel školy, inspektorka z tamějšího 
ministerstva školství, tři učitelé a třináct dětí strávili 
v Zaječí celkem 4 dny (od čtvrtka 31. května do neděle 
3. června 2018).

Součástí návštěvy byl koncert, na němž vystoupily děti 
ze ZŠ Zaječí a děti z partnerské školy ze Srbska. Koncert 
se konal v pátek 1. června 2018 ve školní tělocvičně. 
V první části programu mělo místní publikum možnost 
seznámit se se srbskými písničkami a lidovými tanci. 
V druhé části vystoupil dětský pěvecký sbor ze ZŠ 

Zaječí a žákyně z 8. a 9. třídy. Srbský ředitel školy dostal na památku 
video záznam celé kulturní akce. Součástí DVD je i povídání o Zaječí 
a okolí, které namluvila PaedDr. Alena Krontorádová.

Během svého pobytu navštívili hosté několik jihomoravských míst 
(Lednice, Šakvice, Mikulov a Brno). Nejvíce ze všeho se jim však 
líbil dětský den, který v sobotu odpoledne uspořádaly na hřišti SK 
Zaječí a Obec Zaječí.

V příštím školním roce 
by měli žáci naší školy 
navštívit své vrstevníky 
v Srbsku. Jsme rádi, že 
první velký krok máme 
úspěšně za sebou a bu-
deme se snažit dokázat, 
že ne nadarmo se říká 
„Co Čech, to muzikant“.

Dětský pěvecký sbor ZŠ Zaječí

Mgr. Silvana Karafiátová

Na začátku školního roku 2017/2018 začaly vybrané děti z prvního 
stupně chodit do školního sboru, jenž se ve škole vyučuje jako 
nepovinný předmět. To znamená, že je výuka pro děti bezplatná 
a známku z tohoto nepovinného předmětu dostanou děti na vysvědčení.

Prvním velkým vystoupením sboru bylo zpívání u vánočního 

stromečku. Venku sice byla zima, ale dobrá nálada a krásná hudba 
hřála srdce posluchačů.
V novém roce jsme začali nacvičovat hudební pohádku Zdeňka 

Svěráka a Jaroslava Uhlíře s názvem Červená karkulka. Děti tuto 
operetku zahráli poprvé v březnu 2018 svým spolužákům, později ji 
zazpívaly rodičům. Hudební inscenace zazněla v tomto školním roce 
ještě dvakrát – na Noci kostelů a v Mateřské škole v Zaječí. Přestože 
bylo náročné nacvičit celé dílo s tak malými dětmi, vše jsme krásně 
zvládli díky jejich talentu, pracovitosti a disciplíně.

V pátek 1. 6. 2018 jsme uspořádali 
společný koncert s partnerskou 
základní školou ze Srbska. Na 
této hudební akci dokázali žáci 
ze školního sboru, že umí krásně 
zpívat nejen písničky v rodném 
jazyce, ale i v srbštině. Školní sbor 
vystoupí v tomto školním roce 
i na závěrečné školní akademii, 
kde kromě oblíbené písničky Tři 
citrónky zazpívají i písničku zcela 
novou.

Pokud se budeme řídit příslovím 
„Bez práce nejsou koláče“, může-
me zcela jistě tvrdit, že na konci 
tohoto školního roku máme koláčů 
na rozdávání… Je radost pracovat 
s dětmi, které to baví a které nabíjí 
člověka pozitivní energií.
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Mateřská škola

Za kolektiv MŠ Zaječí Bc.H.Sedláčková

„Školka v Zaječí je jako pohádková babička (sama budova je 
zachycena na obrázcích již z roku 1925). Tak jako babička nenahradí 
maminku, ani školka nezastoupí rodinnou výchovu, ale snaží se ji 
doplnit o podněty, které děti rozvíjí a zároveň pobaví.“ (citace z úvodu 
našich webových stránek).

Mezi zmíněné podněty patří nejen výchovně vzdělávací program 
naplňovaný našimi učitelkami, ale i něco navíc…
V tomto školním roce jsme se účastnili projektu financovaného 

Evropskou unií, jak jsme již informovali v minulém čísle Radničních 
listů. Díky tomu jsme mohli rodičům našich předškoláků zprostřed-
kovat setkání s lektorkou, paní Mgr. Vlkovou. Tématem šesti setkání 
byla „školní zralost“ a jejich náplní byly aktivity dětí, při nichž se 
projevily jejich silné, ale i slabé stránky. Na základě těchto poznatků 
se rodiče mohli lépe orientovat v tom, jak je nebo není jejich dítě 
připravené na přestup do základní školy.
V rámci tohoto projektu nám paní lektorka připravila ještě jedno 

téma: „Přednáška pro rodiče nastupujících (nových) dětí do MŠ, 
příprava na MŠ, adaptace“. Tímto srdečně zveme rodiče (především 
dvouletých) nových dětí na odpoledne 3. 9. 2018 od 16.00 hodin do 
budovy MŠ. Akci ještě připomeneme na začátku nového školního roku.

Paní učitelky předškoláků a starších dětí se rozhodly vzít děti na 
výjimečný výlet. Děti si mohly vyzkoušet nejrůznější technické pokusy 
v Brně, ve VIDA! – zábavním vědeckém parku. Dobrodružství bylo 
umocněno ještě o cestování vlakem.

Letos jsme poprvé zkusili netradiční setkání k příležitosti Svátku 
matek a Mezinárodnímu dni rodiny. Jelikož máme u školky prostornou 
a hezky upravenou zahradu, rozhodli jsme se program směřovat tam. 
Počasí nám na druhý pokus přálo a tak mohly děti na zahradě MŠ 
předvést krátká pásma svým maminkám, tatínkům i prarodičům. 
Pak začala „bojovka“, jejímž cílem nebylo zvítězit, ale společně se 
zasmát a hlavně strávit spolu hezké chvilky a mít společné zážitky. 
Mile nás překvapila hojná účast a taky moc děkujeme za pochvalné 
ohlasy, které nás potěšily.

Dalším originálním nápadem, který se začátkem června zreali-
zoval v naší školce, bylo vystoupení žáků ze Základní školy. Děti 
pod vedením paní učitelky Karafiátové přišly malým kamarádům 
(a sourozencům) zahrát muzikál „Červená Karkulka“. Pásmo měli 
nacvičené od února, protože se s ním zúčastnili soutěže. I téměř 
po půl roce si bezchybně pamatovali text, naladili své hlásky a za 
doprovodu klavíru nám zazpívali pohádku. Moc se nám líbil nejen 
nápad, ale i samotné vystoupení.

Před námi je slunné léto a tak přejeme všem rodičům i dětem 
pohodové dny a krásné společné zážitky.

Slovo odborníka:
Tolerantní výchova ničí dětem hodnoty.
Dnešní děti rozhodují o všem. Kdy půjdou spát, co si vezmou k jídlu, 

jak dlouho budou na počítači. Ruší u stolu, když si rodiče povídají, 
skáčou jim do řeči. Očekávají, že budou centrem dění. A pokud 
nejsou věci podle jejich představ, vztekají se a jsou agresivní.

Proč je špatně, když jde dítě spát, jak si samo určí? Co je špatného 
na tom, že si řekne, co chce jíst? Protože malé dítě neví, co je správné. 
Nemá tušení, proč by mělo jít do postele v osm hodin večer a jíst 
zdravě. Tohle všechno musíme naše děti naučit – pevně a láskyplně. 
„My rodiče jsme zodpovědní za to, k čemu děti vedeme a směřujeme,“ 
zdůrazňuje dětská klinická psycholožka Blanka Pöslová.

Základní potřebou malého dítěte není (byť námi dobře zamýšlená) 
svoboda, ale pocit bezpečí a lásky. To znamená, že ze všeho nejvíce 
se dítě potřebuje cítit milováno svými lidmi a být v bezpečí. Rodiče 
se samozřejmě snaží být na své dítě hodní, ale jejich vztah bere na 
sebe často podobu kamarádství.

Cítí se ovšem malé děti se svými kamarády vždy bezpečně? Většinou 
nastane chvíle, kdy potřebují někoho, kdo se jich zastane a pohladí 
či rozsoudí, kdo má pravdu… Potřebují autoritu, něhu, pohlazení. 
Ale hlavně: každé dítě potřebuje mít jistotu, že i kdyby se třeba celý 
svět stavěl na hlavu, tak že rodiče budou s ním a že se na ně může 
spolehnout. Pokud ten pocit pomohou rodiče dítěti získat, udělají 
rozhodující krok k jeho spokojenému životu.

(zpracováno podle odborné literatury)
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Jezdecký a chovatelský spolek Zaječí

Alena Herkusová DiS. (předseda spolku a  akreditovaný cvičitel jez-
dectví)

Náš spolek jsme založili před necelým rokem, pro velký zájem 
místních dětí, s úmyslem přiblížit veřejnosti soužití s koňmi…. těmi 
ušlechtilými a majestátnými tvory, hodnými respektu a obdivu. 
S dětmi se věnujeme nejen jezdeckému sportu, ale také veškeré péči 
o koně a potřebným vědomostem. Na začátku června jsme vyrazili 
na naše první závody, které se konaly ve Velkých Bílovicích a domů 
jsme odjížděli s velkou slávou a vybojovaným 1.,2.,3. a 4. místem. 
V červenci, srpnu a koncem září, nás čekají další závody, na které se 
moc těšíme. V letošním roce jsme se také zúčastnili akce,Ukliďme 
Zaječí“ a všechny děti si tento den báječně užily. Díky podpoře OBCE 
ZAJEČÍ v podobě finanční dotace ve výši 10.000,– Kč, za kterou 
moc děkujeme, jsme mohli pořídit maringotku, sloužící jako šatna 
a klubovna. Ta nám poskytuje útočiště při nepříznivém počasí a klid 
při teoretické části výuky. Tímto bychom také chtěli poděkovat panu 
Radkovi Nováčkovi, který nám poskytuje prostor pro pastvu koní 
a tatínkovi naší nejmladší svěřenkyně, panu Leoši Kratochvílovi, 
za zhotovení krásných a hlavně bezpečných schodů do maringotky.

Na závěr děkuji všem rodičům za velkou podporu a našim svěřencům 

přeji i nadále hodně odhodlání a vytrvalosti při cestě za svým snem.

Alena Herkusová
Jezdecký a chovatelský spolek Zaječí

Dětský den 2018

Za SK Zaječí z.s. - Renata Macálková

Letošní oslava Dne dětí připadla na sobotu 
2. 6. 2018 a opravdu se vydařila. SK Zaječí z.s. 
ve spolupráci s Obcí Zaječí připravil pro děti 
opravdu pestrý program. Jako každoročně byly 
pro děti připraveny sportovní disciplíny na šesti 
stanovištích. Po splnění všech úkolů si děti mohly 
vyzvednout sladkou odměnu. Co by to bylo za 
oslavu Dne dětí, kdyby chyběl skákací hrad a dětmi 
tolik oblíbené malování na obličej.

I když podle předpovědí počasí z předchozích 
dnů to s počasím dobře nevypadalo, nakonec 
dokonale vyšlo a děti i jejich rodiče si mohli na 
fotbalovém hřišti užívat krásné odpoledne. Pro 
děti hrála po celou dobu diskotéka a děti mohly 
na tanečním parketu dovádět s Olafem, Šmoulou, 
Mimoněm a Minnie.
Velmi nás potěšila hojná účast dětí i jejich rodičů 

a doufáme, že se jim oslava Dne dětí líbila. Za SK 
Zaječí z.s. děkuji všem trenérům a rodičům našich 
malých fotbalistů, kteří se se svou pomocí zapojili 
a zajistili tak hladký průběh akce. Další velké 
poděkování patří Obci Zaječí za jejich finanční 
podporu.
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Zaječský košt

Za spolek Vinaři Zaječí Jaroslav Nosräti

Když jsem přišel před třiceti pěti lety do Zaječí, byla výstava vína 
a hody jednoznačně těmi nejkrásnějšími událostmi roku. Vždy 
jsem tyto dvě události považoval za takřka posvátné, a v mých 
očích to jsou jednoznačně ty „kořeny“, které nás tady drží a skrze 
které s hrdostí říkáme, že jsme tady doma. V paměti máme černé 
období, kdy se přestaly konat hody. Nikdy mě ale nenapadlo, že 
se obdobná situace může vyskytnout i u výstavy vína. Vždyť co 
pamatuji, šlo se na Velikonoce do kinosálu na Zaječskou výstavu 
vín. Proto oznámení o ukončení pořádání těchto výstav ze strany 
zahrádkářů způsobilo alespoň v mém případě docela šok. Chápu, 
že se generačně nemusí podařit předat aktivitu mladým, ale říct my 
končíme a neřešit, co bude dál, mě trochu připomíná rčení – po nás 
potopa. Vždyť i zahrádkáři kdysi převzali štafetu výstav po jejich 
předchůdcích a jako takovou by se ji měli alespoň pokusit někomu 
předat. V našem spolku Vinaři Zaječí, jsme se ale rozhodli, že 
se alespoň pokusíme tuto tradici v Zaječí udržet. Dvě velké akce, 
Zaječské otevřené sklepy s návštěvou přes tisíc účastníků a Zaječská 
mladá vína s účastí okolo šesti set návštěvníků na podzim nás sice již 
plně vytěžovaly, ale vinařskou obec bez výstavy jsme si nedokázali 
představit. Nakonec se nám podařilo tuto krizovou situaci vyřešit 
za pomoci obětavých dobrovolníků z řad místních vinařů. Vytvořili 
jsme výstavní výbor a za podpory obecního úřadu a paní starostky 
Jany Hasilíkové jsme se pustili do přípravy 28. Zaječského vinného 
koštu. Ještě jednou bych rád všem tímto poděkoval. Byli to Ladislav 
a Andrea Pálkovi, Přemek Pálka, Daniel Krčka, Marek Trecha 
(vinařství Nosreti), Ivan Kleiber, Viktor Ševčík, Pavel Makuch 
(vinařství Vajbar), David Majerník a Pavel Latýn. Za vinaře to pak 

byli Jenda a Vlaďka Čermákovi, Svaťa Herůfek a Jaroslav Nosräti. 
Bylo dohodnuto, že se pokusíme zase tento vinařský svátek znovu 
posunout blíže občanům obce. Všem zaječským vinařům, kteří 
poskytli alespoň tři vzorky, jsme tak dali vstupenku v hodnotě 
250 Kč zdarma. Kartička na výdej vítězných a prémiových vín 
a posunutí zahájení akce na dvanáctou hodinu zajistilo, aby ti co 
přijdou až po obědě, mohli ještě ochutnat všechny vítězné vzorky. 
Zavedena byla také kategorie nebodovaných prémiových vín, ve 
které se mohli návštěvníci koštu seznámit s víny našeho regionu, 
které vyhráli významné výstavy. Zavedli jsme šampiona růžových 
vín a vítěze kategorií maloodrůd červených a bílých vín (do pěti 
vzorků v odrůdě). Nakonec se nám díky vysokému nasazení sešlo na 
bodování neuvěřitelných 614 soutěžních vzorků a 24 mimosoutěžních 
prémiových vín. Za toto všem vinařům, kteří nám dali svoje vzorky 
děkujeme. Děkujeme také všem vinařům a milovníkům vín, kteří přišli 
v hojném počtu na bodování a konkrétně pak Oldřichovi Brožkovi 
a Luďkovi Varmužovi (firma Lipera), kteří nám pomohli jako garanti 
vín dohlédnout nad regulérností bodování. Celá výstava pak proběhla 
31. března za pomoci zaječské hodové chasy v prostorách klenutých 
sklepů Vinařství Nosreti. Výstavy se zúčastnilo na 400 návštěvníků 
a hostů, kdy bylo velkým přínosem přesunutí cimbálové muziky 
a jejich posluchačů ven z výstavních prostor na venkovní vytápěnou 
terasu. V průběhu výstavy patronka naší výstavy paní starostka Jana 
Hasilíková předala všem vítězům ceny (mimo jiné i cenou starostky 
za nejlepší zaječské červené víno - frankovka Františka Kalivody). 
Vinaři Zaječí s paní starostkou také poděkovali Zdeňkovi Křivánkovi 
a Oldřichovi Brožkovi za dlouholetý přínos vinařství v obci a předali 
jim drobné dárky. Příjemná zábava při cimbálové muzice, dobrém 
vínku a dobrém jídle probíhala pak až do večerních hodin. Jsme rádi, 
že nám podařilo na jejich dlouholetou práci navázat.

Otevřené sklepy

Vladislava Čermáková

Připadá nám, že je to chvilička, co jsme dělali první Otevřené sklepy 
v Zaječí a už tady máme pátý ročník. I počasí se navzdory špatné 
předpovědi umoudřilo, svítí sluníčko a k Zaječskému turistickému 
informačnímu centru (TIC) se hrnou davy lidí. V připraveném stanu 
si vyzvedávají lístky objednané v předprodeji, vše už tu funguje na 
jedničku, to víte pátý ročník. A tak už zbývá jenom počkat, než udeří 
desátá hodina, dát taštičku se skleničkou na krk, mapku zaječských 
sklepů do ruky a hurá do víru Zaječí. Připraveno je osmnáct sklepů 
a vinařství, osmnáct vinařských oáz, kde po pár skleničkách vína 
jde bokem veškerý shon a chvat toho světa venku. Lidé se na sebe 
ve sklepech usmívají a venku pak mhouří oči do letního slunce. 
Jaro se letos zase nekonalo, ještě nedávno měli všichni zimní bundy 
a teď jsou všude kolem letní kraťasy 
a trička a všichni si toho plnými douš-
ky užívají. Prázdninovou atmosféru 
ještě umocňuje vláček, tedy vagonky 
tažené traktorem, které vozí návštěv-
níky Otevřených sklepů od Vinařství 
Nosreti, přes vinařství Vajbar 
a U kapličky dolů k vodárně. Odtud 
se návštěvníci dostanou stezkou mezi 
vinicemi do Vinařství Šabata. Posílili 
jsme tímto způsobem autobusovou 
přepravu návštěvníků po obci, neboť 
v loňském roce již chvílemi kapacitně 
nestačila. Dopoledne uteklo jak voda 
a už se na všech vinařstvích začíná 
kouřit z komínků a grilů, u TIC 
začíná hrát cimbálová muzika a ve 
sklepech vyzpěvují k jídlu mužáci 
z Ladné. Prostě pohoda jak má být, 

návštěvníci nešetří chválou na víno, grilované speciality a hlavně 
na neopakovatelnou atmosféru Zaječských otevřených sklepů. Ale 
už zase vyráží na trať, aby do večera stihli navštívit a orazítkovat si 
všech osmnáct sklepů ve svých slosovacích kartách. Zájem o Zaječské 
otevřené sklepy 2018 je velký, ještě dlouho po poledni přicházejí noví 
návštěvníci, celkem jich přijelo 1076, což je o 73 více než v loňském 
roce. Ve sklepích je to poznat, všude je veselo a hukot jako v úle. 
Všichni můžeme být hrdi, že se naše obec zařadila mezi významné 
vinařské obce Jižní Moravy. A to především díky našim vinařům, kteří 
s námi tu káru již pět let táhnou. Večer se všichni houfně přesouvají 
na sokolské hřiště, kde pro návštěvníky otevřených sklepů a občany 
obce fotbalisté připravili večerní májovou zábavu. Zaječský Regal 
street to na hřišti pořádně rozjel a tak se všichni rozcházeli až po 
půlnoci. Utahaní, ale spokojení. Tak to máme za sebou a zase za rok 
na shledanou, těší se na další ročník Vinaři Zaječí.
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Společenská kronika

Životní jubileum:
Leden
Hamanová Věra 70 let
Kučerová Danuše 70 let
Navrátilová Helena 60 let
Tesařová Marie 80 let
Vaculčíková Marie 60 let

Únor:
Dvořáčková Anna 80 let
Horáček Jaroslav 60 let
Mazůrková Jana 70 let
Novotná Taťána 70 let
Průdková Blažena 95 let

Březen:
Cvrček Radomír 60 let
Hlávková Jaroslava 75 let
Kuba Josef 75 let
Pohanková Jarmila 65 let

Duben:
Horáčková Zdeňka 65 let
Juřena Jaroslav 60 let
Maňáková Zdeňka 65 let
Pohanka Josef 60 let
Polášek Václav 75 let

Prchal Jiří 70 let
Prchalová Jiřina 90 let
Rezek Pavel 70 let
Studená Jiřina 75 let
Šenkýř Josef 75 let

Květen:
Buchtová Irena 65 let
Gazda Pavel 70 let
Hájek Vladimír 70 let
Hostinská Antonie 70 let
Maňák Stanislav 65 let
Valentová Markéta 65 let

Červen:
Damborský Pavel 75 let
Létalová Libuše 70 let
Novák Bohumil 65 let
Popovská Božena 70 let
Rožnovská Radmila 60 let

Narozené děti:
Kratochvíl Leo
Pokorná Kateřina
Damborský Marcus
Trlica Jakub
Urbánek Tomáš

Osička Adrián
Hudcová Viktorie
Svrček Dominik
Matějka Matyáš

Rozloučili jsme se:
Řezníčková Anna
Riška Ján
Podrazilová Božena
Úlehla Josef
Nováčková Marie
Nevímová Markéta
Lukl Josef
Luklová Zdeňka
PaedDr. Krontorádová Alena
Polášek Zdeněk
Varmuža Karel
Ing. Hycl Josef

Obecní úřad informuje

Petra Konečná

Vybíráme z obecních vyhlášek
1. Ohlašovací povinnost k poplatku za:
- Psa – vznik či zánik poplatkové povinnosti je poplatník povinen 

oznámit do 15 dnů od vzniku (dovršení stáří psa tří měsíců, započetí 
držení psa) či zániku (úhyn, přenechání jinému držiteli)
- Užívání veřejného prostranství (výkopové práce, umístění 

stavebního zařízení a skládek k výstavě či rekonstrukci objektů, 
reklamní zařízení, atd.) – ohlásit alespoň 3 dny před započetím užívání
- Vstupné – nejpozději 5 dnů před konáním akce oznámit správci 

poplatku druh akce, datum a hodinu jejího konání a výši vstupného, 
atd.; do 5 dnů po skončení akce celkovou výši vybraného vstupného 
bez DPH
- Rekreační pobyt – ubytovatel je povinen ohlásit správci poplatku 

zahájení činnosti spočívající v poskytování přechodného ubytování 
osob za úplatu ve lhůtě do 15 dnů od zahájení této činnosti (poplatek 
je splatný do 15. dne po skončení čtvrtletí)
- Komunální odpad (popelnice) – nejpozději do 30 dnů od vzniku 

(např. přihlášení k trvalému pobytu) či zániku
V případě nesplnění ohlašovací povinnosti může správce poplatku 

opakovaně uložit pokutu za nepeněžní plnění.
2. Tržní řád (OZV 1/2013)
S ohledem na převažující veřejný zájem spočívající v zajištění 

bezpečnosti v obci a především ochraně bezpečnosti obyvatel obce 
zakazuje na celém území obce Zaječí pochůzkový prodej a podomní 
prodej zboží a poskytování služeb. Tzn., že pokud Vás bude doma 
obtěžovat nějaký prodejce nebo např. zástupce nějaké společnosti, 
koná tak v rozporu s touto vyhláškou.
V souvislosti s tímto upozorňujeme, že naši obec často navštěvují 

zástupci různých energetických společností, chtějí kontrolovat smlouvy 
a nabízí údajně výhodné uzavření nových smluv. Prosíme, buďte 
obezřetní! Ne všechny informace musí být pravdivé a zákazníci, 
kteří dodavatele změní, často bývají po prvním vyúčtování zklamáni 
a opět mění dodavatele. Pokud chcete měnit dodavatele, obraťte se 
raději přímo na vybranou osvědčenou společnost.

3. Používání znaku obce (OZV č. 3/97)
Obecní znak mohou fyzické a právnické osoby užívat jen se 

souhlasem obecní rady. Žádost musí být písemná, řádně odůvodněná, 
včetně uvedení způsobu užívání a umístění znaku. O výši úhrady za 
použití znaku na službách a zboží ke komerčním účelům rozhoduje 
rada obce. Užívání obecního znaku lze zakázat uživatelům, kteří 

nedodržují stanovené podmínky nebo jej užívají nevhodným způ-
sobem. Za porušení vyhlášky lze uložit pokutu.

Jiná sdělení obecního úřadu
Rozhlas
V květnu byl na obecní úřad zakoupen systém pro místní rozhlas, 

který umožňuje spouštění relací i mimo provozní dobu OÚ. Proto 
byla změněna doba hlášení následovně:

09.00 hod. – mimořádná hlášení
17.30 hod. – případná smuteční oznámení, jubilea, atd.
18.00 hod. – řádná hlášení
Systém také umožňuje přehrání relace na webu obce www.zajeci.

cz (ikona amplionu v pravé části). Mimo to je odpolední hlášení 
pravidelně zveřejňováno v aktualitách na úvodní straně webu.
V souvislosti s tímto bylo obci vyměněno 54 reproduktorů místního 

rozhlasu. Prosíme občany, aby v případě nefunkčnosti reproduktoru 
toto co nejdříve oznámili na obecní úřad.

Černé skládky
Po obci se začaly vytvářet černé skládky (např. u „šroťáku“ jsou 

často odkládány pytle s odpadem, u kulturního domu židle a jiný 
odpad, u kontejneru u hřbitova byla uložena lednička a krabice a byl 
plněn směsným komunálním odpadem, přestože je určen pouze na 
odpad ze hřbitova, na „Hasmaňáku“ byly vyhozeny skříně, atd.). 
Upozorňujeme občany, že k ukládání takového odpadu byl zřízen 
sběrný dvůr! V případě zjištění viníka lze s tímto zahájit správní 
řízení s možností uložení pokuty až do výše 50 000 Kč.

Hřbitov
V letech 2016-2017 bylo na místním hřbitově vybudováno kolumbá-

rium se 16 boxy, jehož pořízení vyšlo včetně lamp na 454.208,41 Kč. 
Případným zájemcům budou boxy poskytovány na základě písemné 
žádosti za jednorázovou úplatu 28.380 Kč.

Dále zde bylo v roce 2017 a 2018 vybudováno 18 urnových šachet 
v celkové hodnotě 90.024 Kč. V současné době je volných ještě 10 
šachet, případným zájemcům jsou boxy poskytovány na základě 
písemné žádosti za jednorázovou úplatu 5.000 Kč.

Současně upozorňujeme na přísný zákaz vstupu se psy na místní 
hřbitov a zákaz kouření. Také žádáme občany, aby hřbitov nepouží-
vali jako průchod. Upozorňujeme, že popelnice umístěná u vchodu 
slouží pouze na plastové obaly z vyhořelých svíček a voda je určena 
k zalévání a umývání hrobů (zákaz vynášení vody mimo hřbitov).
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Zpráva SK Zaječí

Za SK Zaječí z.s. jednatel - Lukáš Bidmon

Zdravím všechny fotbalové nadšence.
Mám pár slov k fotbalovému chodu „A“ mužstva a klubu SK Zaječí z.s. 

Předem bych chtěl poděko-
vat všem, kteří se zúčastnili 
výroční schůze. Na začátku 
nového roku byl po dlouhých 
letech změněn celý fotbalový 
výbor. Po několika letech 
skončil na pozici předsedy 
Bohdan Baláš a na pozici 
jednatele Josef Ševčík, tímto 
bych jim chtěl poděkovat za 
jejich práci v klubu a popřát 
jim vše nej v jejich osobním 
životě. Nové složení výboru 
je nyní následující. V roli 
předsedy začal pracovat Jiří 
Valenta, pozici jednatele 
má Lukáš Bidmon, sekre-
tářku a pokladní Renata 
Macálková, trenér mládeže 
Karel Ptačovský a členové 
výboru Josef Králík, Jaroslav 
Macálka a Zdeněk Tomek st.
V roli správce hřiště zůstal 

Bohdan Baláš.
Vrátím se zpět k „A“ muž-

stva. Jako trenér pokračoval Lukáš Bidmon, po skončení kariéry 
převzal roli vedoucího mužstva Martin Hlávka a v roli asistenta 
trenéra Bohdan Baláš, tohle složení bude pracovat i v následující 
sezoně. Před vstupem mužstva do nového ročníku se kádr doplnil 
o hráče Lukáš Králík (22 gólů), Tomáš Ulrych (18 gólů) a Jakub 
Farlík (4 góly), ti se do mužstva rychle adaptovali a patřili celou 
sezónu k nejlepším na hřišti, dále se rozhodl pokračovat i Tomáš 
Protivinský. Tým vlastně zůstal celý pohromadě a to značilo jedno, 
zkusit návrat do okresního přeboru. To už naznačoval podzim, kde 
jsme přezimovali na druhém místě tabulky. Přes zimní přestávku 
jsme všechny udrželi, ale vstup do jarní sezóny jsme se utápěli 
v nevyrovnaných výkonech, toto nás stálo zbytečné body na hřištích 
v Lanžhotě, Bořeticích a Starovičkách, což nakonec rozhodlo o tom, 
že jsme sice obhájili druhou pozici, ale ta nám vysněný postup do 
okresní soutěže nezajistila.
Tímto bych chtěl všem hráčům za jejich snahu poděkovat a neposlední 

poděkování patří všem fanouškům, kteří se v hojném počtu ukázali 
jak na domácí scéně, tak na hřištích soupeřů.

I když se ptám sám sebe na jejich otázky, tak si na ně nedokážu 
odpovědět. Proč tady hraje 6 cizích kluků? Proč nehrají domácí? Na 
tohle vám neodpovím, to se jich budete muset zeptat sami. A narovinu 
na začátku soutěže je mít třeba alespoň 15-18 kluků. Příjdou zranění, 
vyloučení a s kým tu soutěž dohrajeme? Že by se snad někdo z tribuny 

šel obléct do dresu? Spoustu klubů měla na konci soutěže takový 
problém s hráči, to my ale nechceme. My snad budeme bojovat 
o nejvyšší cíle. V Zaječí patří fotbal k nejnavštěvovanějším a v tom 
chceme pokračovat.

Nový ročník soutěže začíná a my půjdeme do začátku soutěže 
s následujícími změnami. V týmu skončili Radek Pátek (SK Rakvice), 
Luděk Kubiš („B“ mužstvo) a Luboš Kuba (Starovičky). Všem jim 
patří dík za odvedenou práci. Celý kádr se nám podařilo udržet 
a jediná nová akvizice v kádru je příchod Michala Masaře z Přítluk.
V letošním roce je novinka znovu založení „B“ mužstva, tým 

povede Radek Duchan a kdo by si chtěl zahrát jak se říká na vesnici 
„pro žízeň“, tak bude taky rád, když bude mít alespoň 15kluků. „A“ 
mužstvo začne přípravu druhý týden v červenci a bude se snažit o co 
nejlepší a nejvyšší cíle. Myslím si, že tahle parta kluků, do které se 
zabudovali i mladší hráči, má šanci bojovat o špici tabulky.
Tímto bych chtěl poděkovat obci Zaječí a všem dalším sponzorům, 

kteří se podíleli na chodu klubu. Poděkování patří i fanouškům a přeji 
hodně fotbalových zážitků v nové sezóně.

Střelci A mužstva:
Lukáš Králík 22 branek (druhé místo v celkové tabulce)
Tomáš Ulrych 18 branek
Martin Tůma 18 branek
Lukáš Svojanovský 5 branek
Pavel Smital, Radek Pátek, Jakub Farlík po 4 brankách

Přípravka mladší a starší
Tato soutěž se Okresním fotbalovým svazem nezveřejňuje. Děkujeme 

všem trenérům a rodičům za skvělou podporu a práci s našimi 
nejmenšími.

Zdroj: Statistiky a tabulky https://souteze.fotbal.cz
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Jarní sezóna týmů přípravek TJ Sokol Zaječí

Ing. Jaroslav Macálka

V zimních měsících starší přípravka absolvovala sérii fotbalových 
turnajů v Hustopečích u Brna a v Dambořicích, kde v testu s náročnými 
týmy uspěla (1x 4. místo, 3x 3.místo a 1x 2.místo).

Na jaře pokračovala fotbalová sezóna 2017/2018 přípravek TJ Sokol 
Zaječí, v nichž je registrováno přibližně 35 dětí (chlapci a děvčata), 
které chodí na tréninky a hrají zápasy okresního přeboru. Dá se říct, 
že velmi úspěšně. Jak mladší přípravka, tak starší přípravka vesměs 
zápasy vyhrála.
Víc, než výsledky zápasů, nás těší předváděná hra přípravek, i když 

je stále co zlepšovat hoši a děvčata hrají s radostí a zápalem.
Také nás těší přístup dětí k zápasům i k tréninkům, kdy se děti snaží 

naučit první základy fotbalu a týmovou hru. O to, aby se děti nadále 
na fotbal těšily a bavilo je to, se snaží trenéři mladší přípravky, starší 

přípravky a minipřípravky ve složení: Karel Ptačovský, Jaroslav 
Macálka, Jiří Šebesta, Josef Králík, Radek Osička a Josef Pokorný.
V termínu 25. 5.–27. 5. 2018 11 dětí mladší přípravky s trenéry 

Karlem Ptačovským, Josefem Králíkem a Radkem Osičkou se 
účastnili zájezdu do termálních lázních v maďarském Lipótu, kde 
byly všichni spokojeni.

Od 22. 6. do 24. 6. 2018 (opět po roce) se bude konat fotbalové sou-
středění malých fotbalistů na Dolní Moravě pod Králickým Sněžníkem 
s ubytováním v hotelu provozovanými manžely Štefkovými.

Za to, že nám fungují přípravky, chceme poděkovat našim sponzorům, 
Obci Zaječí, SK Zaječí a samozřejmě rodičům. Současně chceme 
poděkovat rodičům a fanouškům přípravek za povzbuzování pří 
zápasech a za vytváření výborné atmosféry.

Dětem přejeme příjemné prožití prázdnin, plných zážitků, odpočinku 
a po prázdninách se na ně opět těšíme.

Spojení mladších žáků Rakvic a Zaječí se vyplatilo

Petra Konečná
ho r n í  ř a d a  z  l e va : 

Hassmann Ondřej, Konečný 
Filip, Vala Lukáš, Štefka 
Samuel, Tetur Alexandr, 
Hvížď Karel

dolní řada z leva: Puc 
Andreas, Havlena Nikolas, 
St rýček Daniel , Řezáč 
Richard, Zelinka Libor

leží: Vašák Vojtěch (B)

chybí: Blažek Alex (B), 
Panic Mar t in , St r ýček 
Mikuláš

Přípravu na novou sezónu pod hlavičkou týmu mladších žáků SK 
Rakvice 1932 kluci zahájili již začátkem srpna 2017 doplněni o 5 
hráčů ze Zaječí (1 již byl hráčem Rakvic, na jaře tým občasnou 
hrou doplnil další hráč a jiný hráč skončil), bez kterých by nebylo 
možné přihlásit mužstvo ml. žáků do soutěže a hráli by proti o 3-4 
roky starším klukům. To by však nevedlo k rozvoji jak po stránce 
herní, tak vývojové. Kluci předváděli výborné hráčské schopnosti, 
byli sehraní. Důkazem pozitivního hráčského vývoje jsou kluci, 
kteří hrají za výběr OFS Břeclav - st. přípravka ročník 2007: Puc 
Andreas; ml. žáci ročník 2006: Konečný Filip a Řezáč Richard; ročník 
2005: Zelinka Libor, Vala Lukáš a Havlena Nikolas, kteří byli navíc 
pozváni do fotbalové akademie JmKFS Brno, kde si zatrénovali pod 
dohledem profesionálních trenérů.

Přípravná utkání: Rakvice - ČAF Židenice 6:10, Rakvice - Sparta 
Brno 10:16, Rakvice - Lednice st. žáci 5:5, Rakvice – V. Pavlovice 
12:4, Rakvice - Podivín st. žáci 8:9

Tabulka soutěže
Tým Z V R P Skóre B

1 Rakvice 16 15 1 0 132:19 46

2 Krumvíř/Klobouky 16 11 2 3 63:36 35

3 Ivaň/Vranovice 16 7 1 8 60:48 22

4 Charvátská Nová Ves 16 3 2 11 40:81 11

5 Nosislav 16 1 0 15 14:125 3

Touto cestou bych chtěla poděkovat trenérovi Miroslavu Zelinkovi 
za výbornou přípravu hráčů a rodičům hráčů (především zaječským) 
za příkladnou a nepřekonatelnou podporu kluků, a to nejen formou 
fandění. Dále bych chtěla jménem trenéra a všech hráčů poděkovat 
p. Jiřímu Štefkovi za zakoupení tréninkové sady dresů.

SK Rakvice 1932 mladší žáci vítězi halové ligy OFS Břeclav

Miroslav Zelinka

Finálová sestava: horní řada z leva: Hassmann Ondřej, Tetur Alexandr (finále pro nemoc nehrál), Konečný
Filip, Vala Lukáš, Havlena Nikolas, Zelinka Miroslav (trenér), Řezáč Richard
dolní řada z leva: Zelinka Libor, Hvížď Karel (odehrál 2 zápasy), leží: Vašák Vojtěch (B)

Mladší žáci se zapojili do halové ligy pořádané OFS Břeclav začát-
kem listopadu 2017 jako dlouhodobé soutěže, která měla vyvrcholení 
4. března 2018. Finále se zúčastnila 4 nejlepší mužstva okresu Břeclav, 
jež prošla kvalifikací na 5 turnajích pořádaných ve sportovní hale ve 
Valticích. Po skončení kvalifikace se naši kluci umístili na 2. místě 
o 1 bod za FC Hustopeče, nechali za sebou mužstva hrající krajskou 
soutěž - např. Palavan Mikulov, MSK Břeclav, SK Novosedly a mohli 
se těšit na finálový turnaj za účasti mužstev FC Hustopeče, Moravan 
Lednice, FKM Podluží (rovněž hrající vyšší soutěže).

Finále se hrálo dvoukolově, každý s každým. Jako jediný zástupce 
okresního přeboru jsme mile překvapili jak výsledky, tak předve-
denou hrou, kdy jsme měli ve všech zápasech více ze hry a větší 
touhu vítězit. Jediné vyrovnané utkání jsme sehráli jako poslední 
zápas s mužstvem FKM Podluží, kdy nás soupeř hodně potrápil - 3 
minuty před koncem utkání vedl 2:0. Kluci přesto zabojovali a zápas 
otočili ve svůj prospěch. Pro velkou marodku jsme finálový turnaj 
odehráli pouze v 7 hráčích, ale velké uznání platí i pro kluky, kteří 
se zasloužili o postup do finále a pro nemoc se nemohli zúčastnit. 
Velké poděkování rodičům za podporu během zápasů: nejpočetnější, 
nejhlasitější, prostě nejlepší a bylo jim jedno, jestli je z Rakvic nebo 
ze Zaječí!!!

Výsledky
SK Rakvice 1932 : FC Hustopeče: 6:0 5:1
SK Rakvice 1932 : Moravan Lednice 4:2 5:1
SK Rakvice 1932 : FKM Podluží 3:2 3:2
Konečné pořadí
1. SK Rakvice 1932
2. FC Hustopeče
3. Moravan Lednice
4. FKM Podluží

24. února 2018 jsme odehráli turnaj v Hrušovanech u Brna (8 
mužstev), kde jsme ve finále zvítězili nad Tatranem Bohunice 5:1.
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Ukliďme Zaječí 2018

Aneta Kleiber Nosrätiová

Obec Zaječí se i v letošním roce zapojila do celorepublikové 
jarní úklidové akce „Ukliďme Česko“, při které více než 76 000 
dobrovolníků sesbíralo přes 1 000 tun odpadů na 1 928 místech v celé 
České republice. I díky nádhernému jarnímu počasí letos vyrazilo 
zlikvidovat černé skládky i drobný nepořádek více dobrovolníků, než 
v předchozích letech a beze zbytku naplnili motto letošních jarních 
úklidů - Každý kousek se počítá. „Nakonec těch kousků bylo jen za 
tento víkend odhadem na 3,5 miliónu. Je to jen odhad, protože na 
přesné počítání není při úklidu čas, ale když vezmeme v průměru 
50 odpadků na jeden naplněný pytel, nebudeme daleko od pravdy“, 
sdělil za pořadatele celorepublikové akce Miroslav Kubásek. „Při 
vyjádření v tunách evidujeme poměrně přesná čísla, konkrétně bylo 
sesbíráno 1 031 tun odpadů“, dodal.

Zdroj: Google Maps

Samotný úklid v Zaječí proběhl v sobotu 9. 4. 2018 od 9 do 12 hodin, 
což byl zároveň oficiální celonárodní termín akce „Ukliďme Česko“. 
Počasí nám letos opravdu přálo a celé dopoledne bylo krásně slunečno 
a bezvětří. Možná i díky tomu 
nás přišlo podpořit téměř 40 
dobrovolníků včetně dětí.

Letos byly vyčištěny tyto 
lokality:
- ul. Hlavní směrem k vodár-

ně, následně nahoru kolem 
Vinařství u Kapličky až po 
odbočku do Šakvic
- ul. Hlavní směrem k nádraží
- cesta od zemědělského druž-

stva k odbočce do Šakvic
- okolí vlakového nádraží
- stezka pro pěší a cyklisty 

mezi obcí a rozhlednou Maják 
vč. okolí školního hřiště
- větrolam – nově vyčištěná 

lokalita

Dobrovolníci byli rozděleni 
do skupin dle výše uvedených 
lokalit. Všichni obdrželi bez-
pečnostní reflexní vesty s logem 

akce, igelitové pytle na posbíraný odpad a gumové rukavice. Vozidla 
pak svážela nasbíraný odpad v pytlích do obecního sběrného dvora, 
poskytovala sběračům nové pytle a rukavice a také vodu na pití. 
Materiální podporu akci poskytla obec Zaječí a koncern NOSRETI. 
Společnost Hantály a.s. zajistila zdarma vývoz kontejneru s posbíra-
ným odpadem. Úsilí a píle všech účastníků byla po skončení úklidu 
po zásluze odměněna vychlazeným pivem, limonádou a grilovanou 
klobásou v areálu fotbalového hřiště.

Letošní ročník můžeme zhodnotit jako velmi úspěšný – počasí nám 
přálo, panovala dobrá nálada a díky množství dobrovolníků se nám 
podařilo vyčistit novou lokalitu větrolamu. Je obrovský rozdíl čistit 
nějakou lokalitu poprvé a pak ji již jen každoročně „dočišťovat“. 

V nevyčištěných lokalitách leží odpad mnoho let, který není vždy 
jednoduché vydolovat a je to velmi fyzicky náročné. Letos se tohoto 
úkolu ve větrolamu ujali členové rybářů Zaječí a patří jim za to velký 
dík. A nejen jim. Také všem ostatním dobrovolníkům, kteří přiložili 
ruku k dílu a pomohli posbírat pár tun odpadu. Proto neváhejte a běžte 
prozkoumat, jak se úklid obce povedl. A než odhodíte plastovou láhev 
od pití nebo obal od nanuku, zkuste se zamyslet nad tím, že je pak 
někdo musí posbírat, pokud nechceme žít na smetišti…

Děkuji všem, kteří se do akce zapojili, a těším se zase za rok.
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Jiří Vlček

od roku 2003

OKNA

akční nízké ceny

DVEŘE

tel.: 724 059 111
www.v-group.cz

inzerce:

FOTO & VIDEO
ateliér - Milan Krásný

Reklamní, reportážní a ateliérová fotografie – video
- rodinné foto, děti, portrétní foto, svatby, školní foto…

- produktová fotografie pro webshop (napři. lahve…)
- zhotovení fotografií až do formátu 100x300cm

- digitalizace starých filmů 8 mm, VHS, video 8… a přepis na 
DVD, flashdisk, harddisk… střih videa

- průkazové foto na počkání
- grafické práce: plakáty, banery, skládačky, letáky, pozvánky, 

oznámení, pohlednice…
- vizualizace produktů, počítačová animace, 3D grafika

- fotoknihy, fotoobrazy na plátno, obrazy, fotopanely, fotoka-
lendáře, foto na keramiku, foto na textil…

- porcelánové foto na pomník
- sběrné a výdejné místo www.FOTOLAB.cz

Oficiální pracovní doba v ateliéru Po – Pá od 12:00 – do 17:00 
nebo po telefonické domluvě kdykoliv.

Mírová 405, Velké Bílovice
www.fotovideokrasny.cz mobil: 776 682 000

Koupím ihned rodinný 
dům, nejlépe se zahrádkou. 
Prosím, volejte nebo pište. 

Tel. 605 982 553
Sháním ke koupi byt 2+1, 
3+1 v této lokalitě. RK
nevolat. Tel. 604 590 583

Přivýdělek
www.primavydelek.cz

Přivýdělek
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Liška v obci

Tófalvy Dionýz - předseda MS Zaječí-Nové Mlýny

Na podzim roku 2017 se mezi občany začala šířit zpráva o pohybu 
lišky s částečnou ztrátou plachosti v intravilánu obce Zaječí.

Následně mě na tuto skutečnost upozornili i zaměstnanci obecního 
úřadu a byl jsem požádán o odchycení této lišky. Ke ztrátě plachosti 
dochází u divokých zvířat nejčastěji vlivem poranění nebo nemoci. 
Odchytové zařízení bylo umístěno v obci na pozemku Martina 
a Kateřiny Létalových, kde byla liška vícekrát viděna. K chycení 
došlo asi dvanáctý den od instalace zařízení.
Tato chycená liška měla vypadanou srst na zadní části hřbetu 

v důsledku parazitárního onemocnění zákožkou svrabovou. Po 
usmrcení byla liška předána k vyšetření

Státní veterinární správě, která po-
tvrdila nákazu zákožkou svrabovou. 
Vyšetření na vzteklinu bylo negativní.

Poslední výskyt vztekliny v České 
republice byl zaznamenán v roce 
2002 a v roce 2004 byla česká re-
publika uznána zemí prostou této 
nákazy. Vymýcení této nákazy se 
dosáhlo orální vakcinací, která 
probíhala v letech 1989 až 2009. Na 
vakcinaci se podíleli myslivci z celé 
republiky. Jednalo se o rozmístění 
návnad s vakcínou v terénu dle map na označená místa. V období 
této vakcinace se umístilo 32 515 000 vakcinačních dávek.

Vánoční koncert 29. prosince 2017

Mgr. Kristýna Dobešová

Již tradičně Vás mezi vánočními svátky zveme na koncert do kostela 
sv. Jana Křtitele. Tentokrát nám zahrálo Trio Úlety Josefa Kraloviče. 
Rodinné hudební uskupení z Velkých Bílovic představuje autorské 
písně, které se přímo dotýkají radostného vánočního období. Protože 
počasí bývá sychravé, připravujeme pro návštěvníky koncertu čaj 

i svařené víno zdarma. Každý rok si zde můžete též zakoupit hrneček 
s logem naší obce. Přes tuto lákavou nabídku přišlo na koncert velmi 
málo posluchačů. Pouze 26 účastníků včetně dvou z Pavlovic a pěti 
pořadatelů. Přesto se nám podařilo vybrat, a to hlavně díky štědrému 
dárci z Velkých Pavlovic 3 426,– Kč. Peníze putovaly, jako každý rok 
nadaci Dobrý anděl, která se stará o rodiny, jejichž děti onemocněly 
rakovinou. Děkujeme manželům Pálkovým z ulice Hlavní za výborný 
„svařák“, paní Čermákové za skvělé víno, Petru Nechutovi a Ivaně 
Kyzlinkové za pomoc při pořádání akce.

Tříkrálová sbírka 6. ledna 2018

Mgr. Kristýna Dobešová

První víkend nového roku věnujeme s několika maminkami a dětmi 
z obce celostátní sbírce Charity České republiky – Tříkrálové sbírce. 
Po skupinkách navštěvujeme vaše domy a byty, abychom společně 

pomohli dobré věci a při tom vám popřáli vše dobré do dalších 
dní nového roku. Letos nám počasí přálo a i když nás není mnoho, 
podařilo se nám obejít celou obec a vybrat rekordních 25 480,– Kč. 
Tříkrálovou cestu jsme promrzlí zakončili společným posezením 
s občerstvením, které pro nás sponzorsky připravila paní Andrea 
Pálková, za což jí z celého srdce všichni moc děkujme.

Noc kostelů 25. května 2018

Mgr. Kristýna Dobešová

Noc kostelů se v našem kostele sv. Jana Křtitele koná již od roku 2010. 
Letošní, tedy 9. ročník zahájil pěvecký sbor dětí ze základní školy pod 
vedením paní učitelky Silvany Karafiátové. Děti nastudovaly operku 
pro děti autorské dvojice Zdeněk Svěrák a Jaroslav Uhlíř - Červená 
Karkulka. Sólově pak vystoupila ještě Michaela Stratilíková a Matěj 
Krčka. Po krásném vystoupení dětí, se představilo kytarové trio. 
Šikovné mladé dámy nás nechaly rozjímat a v klidu se zaposlouchat 
do jemného zvuku tří kytar. Většina návštěvníků, jak místních, tak 
poutníků z blízkého i dalekého okolí, nevynechala možnost vystoupat 
na věž kostela a vychutnat si neobvyklý výhled. Další poutníci i turisté 
přicházeli do kostela do posledních minut akce – tedy do 22 hodin. 
Letos jich bylo tradičně kolem dvou set. Děkuji vedení obce za 

příspěvek na občerstvení 
pro děti, panu Vladimíru 
Zborovskému za sponzor-
ský dar a paní Silvaně 
Karafiátové a všem dětem 
i účinkujícím, kteří se 
na večerním programu 
podíleli.

Poděkování členům redakční rady zpravodaje

Josef Janošek

Vážení členové redakce Radničních listů. Chtěl bych vám poděkovat 
za kvalitní zpracování časopisu. Věřte, že dění v obci pomocí 
vašeho časopisu sleduje i mnoho lidí, kteří už v obci nežijí, ale hrdě 
se hlásí k tomu, že tam vyrůstali a nebo se tam dokonce narodili. 
Stačí si vás jen najít na internetu a dozvíme se z vašich listů vše, co 
potřebujeme. Dík.

S pozdravem a úctou - Josef Janošek, Poběžovice u Domažlic :-)

Děkujeme za milé uznání a jako prvnímu Vám zasíláme nejnovější 
vydání Radničních listů s pozvánkou na „Zaječské krojované 
hody“.
Za redakční radu zpravodaje František Dobeš, zastupitel obce

Velikonoční jarmark

Martina Buchtová

Ve středu 28. března jsme si již po desáté připomněli velikonoční 
zvyky a tradice. Sdružení rodičů při MŠ spolu s učitelkami MŠ 
připravili dílničky, kde si děti mohli vyzkoušet lidovou tvořivost 
a vyrobit si drobné dekorační předměty s jarní tématikou.

Nechyběl ani stánek s jarní dekorací, kterou si mohli návštěvníci 
jarmarku zakoupit.Občerstvení v podobě čaje a kávy zajistil obecní 
úřad. Fotodokumentaci zajistil pan Vojtěšek. Poděkování patří všem 
učitelkám, maminkám, tatínkům a dobrovolníkům, kteří věnovali 
svůj čas přípravě této akce.

Zaječská mladá vína Všechny milovníky vína zve-
me na podzimní akci Vinařů Zaječí, která se koná 
v sobotu 27. října 2018
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Nenechte si ujít!

PhDr. Marie Vlčková

X. jubilejní svatovavřinecká slavnost u Kapličky sv. Floriána bude 
v sobotu 11. srpna 2018

Dojeli k Vám Lanžhotčané,
dojeli Vám zazpívat…

…v ruce sklénku tramínka,
potěšijú, pohladijú
ludom zpěvem srdénka.

Ani se tomu nechce věřit, ale už podesáté se letos v létě rozezní 
u zaječské Kapličky svatého Floriána do širého kraje zvučné hlasy 
krojovaného mužského sboru spolu s cimbálem, který má tu schopnost 
a sílu proniknout až k srdcím.

A už podesáté bude Kaplička (zasvěcená sv.Floriánovi, sv. Vavřincovi 
a sv. Urbanovi) – znovu obnovená zásluhou zaječského spolku 
zahrádkářů-vinařů v roce 2008 – oděna do svátečního šatu. To 
proto, že se tu sejdou zaječtí se svými přáteli, aby si slavnost užili.

Tradičně se začíná mší svatou, která má neopakovatelný punc – 
krajinou, slovem, modlitbou i hudbou a zpěvem je výjimečnost 
okamžiku umocněna. Zase můžeme po sousedsku zasednout do 
laviček na kopečku pod lipami, vychutnat si sváteční pozastavení 
a kochat se pohledem po kraji…

A tradičně budeme také obdarováni památeční skleničkou k přiťuk-
nutí na zdraví, přátelství, dobrou úrodu při lahodné ochutnávce vín 
od našich vinařů, která nám nalejí vyfešákovaní zahrádkáři-vinaři.

Vzácná to chvíle.
Letos v srpnu se navíc sejdeme hned po svátku sv. Vavřince – 

v sobotu 11. srpna 2018 ve 14.00 hodin.

Přijměme tedy pozvání od Obce a zahrádkářů-vinařů a spolu 
s dobrou náladou se ke Kapličce vypravme, bude to stát za to!

Až zazvoňá staré zvony
od našeho kostela,
tak si ještě zazpíváme
veselú a z vesela…

Dvoudenní školní výlet do Budapešti

Mgr. Silvana Karafiátová

Ve čtvrtek 21. 6. jsme vyrazili na dvoudenní výlet do Budapešti. 
Zájezdu se zúčastnilo celkem 42 žáků z druhého stupně, 5 žáků z páté 
třídy a jeden rodič. Oba dny nás doprovázela majitelka Cestovní 
kanceláře Zájezd, paní Ing. Lenka Malíková.
Ve čtvrtek jsme nejdříve navštívili tržnici v centru města. Žáci si 

zde mohli koupit pravou maďarskou papriku, maďarské uzeniny, 
místní zeleninu a ovoce nebo kapry, ulovené přímo z Dunaje. Tato 
velká řeka protéká Budapeští a dělí ji na dvě části – na Budín a Pešť. 
Centrum města je pozoruhodné svou architekturou. První den nás 
celou dobu doprovázelo velmi teplé počasí. Paní průvodkyně nám 
proto doporučila, kam máme jít na jedinečnou zmrzlinu. Takovou 
zmrzlinu si můžete dát jen přímo v centru Budapešti. Vyberete si 
libovolný počet příchutí a slečna vám do kornoutu nachystá zmrzlinu 
ve tvaru růže.

Po skvělém občerstvení jsme navštívili nedalekou Baziliku svatého 
Štěpána. Zde jsme měli možnost vidět 1000 let starou ruku prvního 
uherského krále a světce Štěpána (975 – 1038). Součástí baziliky je 
i kopule, která je vysoká 96 metrů. Z kopule jsme měli nádherný 
výhled na velkou část Budapešti.
Vrcholem prvního dne byla plavba lodí. Na lodi jsme měli nejen 

krásný rozhled na obě části velkoměsta, ale zároveň jsme se opálili, 
pobavili a nasmáli. Po plavbě lodí jsme naším autobusem jeli směrem 
k hotelu. Cestu nám pokaždé krátilo vypravování naší průvodkyně. 

Po cestě jsme se vždy dověděli spoustu zajímavých věcí o místní 
politice, kultuře, gastronomii, ekonomice atd. Za všechny peníze, 
které nám z vybraného příspěvku na zájezd zbyly, jsme dětem koupili 
na večeři celkem 25 pizz.
V pátek ráno po snídani jsme vyrazili do nádherné budapešťské 

ZOO, v níž jsme strávili celkem tři hodiny. Potom jsme nastoupili do 
autobusu a jeli na druhou stranu Budapešti – do Budína. Zde jsme 
viděli výměnu stráže před prezidentským palácem a potom navštívili 
Labyrint - podzemní chodby, které miliony let ve vápencových 
horninách hloubila spodní voda vystupující z nitra Země. Jedná se 
o turistickou atrakcí Budapešti - poněkud tajemnou spleť jeskyní, 
kobek a sklepů.

Na cestě do Česka jsme zastavili u obchodního centra na okraji 
Budapešti. Zde jsme strávili hodinu a snažili se utratit všechny 
forinty, které nám ještě zůstali.

S výletem a organizací zájezdu jsme byli velice spokojeni. Poznali 
jsme hlavní město Maďarska a také jsme měli možnost poznat se 
více navzájem. Děkuji všem rodičům za spolupráci, jež byla na 
vynikající úrovni, děkuji těm žákům, kteří se chovali vzorně, děkuji 
pedagogickému doprovodu (T. Gladkovová, A. Harmáčková, L. 
Němetzová) za spolupráci při celé organizaci výletu.

Na konci bych také chtěla poděkovat panu řediteli Mgr. Jaromíru 
Harmáčkovi za nápad zájezd zorganizovat. Bez jeho popudu by se 
výlet neuskutečnil.

Všem přeji krásné prázdniny plné zážitků.

so 7. 7. Velkopavlovické meruňkobraní     Velké Pavlovice, Ekocentrum Trkmanka 11,00
so 7. 7. Kolem horem dolem aneb po viničních tratích na horských kolech  Velké Pavlovice, vinařské tratě  11,00
so 7. 7. Víno v oranžovém aneb Noční putování za vínem   Velké Pavlovice   17,00
so 7. 7. Otevřené sklepy Přítluky s večerní taneční zábavou       11,00
pá-ne 13.–15. 7. Krojované hody      Šakvice    15,00
so 28. 7. Folk festival pod Přítluckou horou    Přítluky
so 21. 7. Zahrávky hodů      Velké Pavlovice   15,00
so - ne 21.–22. 7. Krojové hody      Starovičky    15,00
so 28. 7. Krojové hodky      Starovičky    15,00
so 28. 7. Country večer pod rozhlednou     Velké Pavlovice   17,00
so 11. 8. Krojované hody      Přítluky    15,00
ne-út 19-21. 8. Velkopavlovické hody     Velké Pavlovice   15,00
so 25. 8. Krojované hodky      Velké Pavlovice   15,00
so 8. 9. Krajem vína - Putování za burčákem po Modrých Horách  Velké Pavlovice, rozhledna Slunečná 9,00
so 29. 9. Degustace burčáků      Přítluky
pá-so 14.–15. 9. Velkopavlovické vinobraní     Velké Pavlovice   10,00
pá-ne 9.–11. 11. Svatomartinské hodování I.     Vinařství Přítluky   10,00
so 17. 11. Svatomartinské otevřené sklepy     Velké Pavlovice, vinné sklepy  11,00
pá-ne 16.–18. 11. Svatomartinské hodování II.     Vinařství Přítluky   10,00
so 17. 11. Košt mladých vín      Vinařství Přítluky   10,00 
ne 25. 11. Svěcení mladého vína     Velké Pavlovice   17,00
pá-ne 23.–25. 11. Putování za mladými víny     Přítluky    10,00
ne 16. 12. Vánoční jarmark      Velké Pavlovice-radnice MěÚ  10,00
pá-ne 31. 12.–1. 1.Silvestr v Přítlukách      Vinařství Přítluky
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Setkání u Kapličky

Otevřený sklep u PalečkůOtevřený sklep u Krčků

Setkání u Kapličky

Škola v přírodě

Otevřený sklep u Palečků

Tříkrálová sbírka

Setkání u Kapličky
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Budapešť

Jezdecký spolek po vítězných závodech

Zaječská mladá krev Uklízíme Zaječí

Dětský den

Děti z kroužku vaření pod vedením skvělé Lýdie Zájedové uvařili i našim kuchařkám ze školní jídelny.


